
Zápis ze schůze Výboru Asociace strážců přírody ČR ze dne 27.3.2025 konané on-line

Přítomni:

Borek Franěk, Jana Dvořáková, Pavel Nedvěd, Antonín Tůma, Adam Diviš, Radovan Mezera

1. Dokončujeme uzavření účetnictví pro podání daňového přiznání. Jana bude mít hotovo do 
7.4.2025. 

2. Zjistit, kdo má přístup na mejl Asociace. Bude to jistě Slávek Raška a Jirka Lehký.
3. Google disk – rozšířit přístup všem členům Výboru. Přístup má Radek Studený.
4. Opakujeme: Projednává se novela z. 114/1992 a novinkou bude zakotvení oprávnění 

používat videonahrávky. Videonahrávka i zkrytá je důkazní materiál. Ve strážní službě je 
potřeba dopředu říct protistraně, že hovor bude nahráván.

5. Jana pošle Borkovi faktury a smlouvu ze setkání strážců v Železných horách 2024.
6. Borek navrhuje využít program INTERREG. Prověří.
7. Program republikového setkání stráže přírody 17.-18.10.2025: zdravověda – první pomoc 

(Tůma dojedná v Třeboni), je předjednaná přednáška s Michalem Skalkou, Ondra Vítek 
souhlasil s moderováním. Tonda má v Třeboni osobní jednání 9.5.2025 spolu s Toníkem 
Hosnedlem ohledně ubytování, stravování, první pomoci a zapojení Správy CHKO Třeboňsko.

8. Michael Grossmann se na ASP ČR obrátil se žádostí o pomoc s exkurzí pro Moldavce, nabídli 
jsme spolupráci.

9. Na setkání slovenské Asociace strážců pojedou Pavel Nedvěd a Slávka Steinerová.
10. Světový den stráže přírody: organizuje se Panská skála (Dračka), budou Beskydy (Bílá) a 

patrně i Moravský  kras (Mezera).
11. Připomínka: Včas připravit na Valné hromadě volby do Výboru Asociace.
12. Tonda překontroluje členské příspěvky a připomene členům platby.

Zapsal: Antonín Tůma

Zasílá se členům Výboru, revizní komisi a na web Asociace.


